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Referat af bestyrelsesmøde i Langå Borgerforening onsdag d. 7. AUG 2024 kl. 

19.00 hos John Hansen, Åbrovej 18, Langå 

 
Til stede på mødet var Kaj Jørgensen (KJ), Knud Erik Christensen (KEC), John Hansen (JH) og 

Niels Jørgen Pedersen (NJP). 

 

Afbud fra Birthe Nielsen (BN) pga. ferie. 

 

 

Følgende dagsorden blev behandlet: 

 

1: Meddelelser fra formanden 

 

2: Bemærkninger til referat fra bestyrelsesmøde d. 30. MAJ 2024 - medsendes 

 

3: Orientering ved kassereren 

 

4: Skovlyst 

 

5: Arrangementer 

 

6: Scrapbog 

 

7: Næste møde 

 

8: Eventuelt 

 

 

 



 
 

 

 

Ad pkt. 1: 

 

KJ henviser til pkt. 4 – Skovlyst. 

 

 

Ad pkt. 2:  

 

Referat fra bestyrelsesmøde d. 30. MAJ 2024 godkendt. 

 

 

Ad pkt. 3: 

 

KEC oplyste, 

 

at der i maj var betalt en regning på kr. 70,- for vores domænenavn 

 

at der var betalt kr. 300,- for at være på serveren 

 

at der havde været lidt udgifter i forbindelse med Alsang i Vestparken 

 

at der var betalt gebyr for vore konto i Sparekassen Djursland 

 

at der var tilskrevet kr. 51,- i  rente for vores indestående i Sparekassen Djursland 

 

at der var betalt kr. 39,- i rottebekæmpelse. Betaling af beløbet søges overført til PBS  

 

at der var sendt regning til Campingpladsen og Langå Bådelaug for pladsleje 

 

JH oplyste, at Randers Invest, hvor vi har en aktiepost, var gået i likvidation. 

JH går videre med sagen for om muligt at redde lidt penge for aktien. 

 

 

Ad pkt. 4: 

 

KJ oplyste, at Campingpladsen i øjeblikket er meget plaget af rotter, hvilket skyldes det store 

arbejde på stationen, hvor man river bygninger ned og forandrer kloakeringen. 

Der foreslås beskæring af træer, ligesom Campingpladsen vil rydde for græs og beplantning ud mod 

Skovalle, hvilket vi ikke har noget imod. 

 

KJ var blevet orienteret fra Randers Kommune om, at skraldespanden ved flagpladsen nederst på 

Skovalle fjernes, hvilket er OK for os. 

 



 
 

 

 

 Ad pkt. 5: 

 

Tirsdag d. 8. OKT 2024 kl. 19.00 er der arrangeret besøg i Sparekassen Djursland, Langå 

 

Fredag d. 8. NOV 2024 kl. 18.00 – stegt flæsk i Multisalen. 

KEC har booket lokalet og spillemænd. 

BN undersøger mulighederne for forplejning. 

Bestyrelsen møder kl. 15.00 til bordopstilling m.v. 

 

NJ tager kontakt med Niels Drescher om foredrag/fotovisning af tilblivelsen af den nye Langå 

Station en aften medio SEP 2024. 

Se videre under NB 
 

Torsdag d. 23. JAN 2025 kl. 19.00 afholdes generalforsamling i Havestuen. 

KEC booker lokalet 

BN undersøger mulighederne for forplejning. 

 

Mandag d. 26. AUG 2024 kl. 10.00 mødes bestyrelsen hos KEC til pakning af kuverter med 

aktivitetsprogram og girokort. 

 

 

Ad pkt. 6: 

 

Punktet udgår. 

 

 

Ad pkt. 7: 

 

Næste møde hos Niels Jørgen Pedersen onsdag d. 23. OKT 2024 kl. 19.00. 
 

 

Ad pkt. 8: 

 

Ingen indlæg til dette punkt. 

 

 

Niels Jørgen Pedersen 

Sekretær 

 

 

 



 
 

 

 

 

 

 

NB: 

 

NJ har kontaktet Niels Drescher vedr. foredrag om Langå Station, og han erklærerede sig villig til 

at underholde os. 

 

Mødet aftalt til tirsdag d. 17. SEP 2024 kl. 19.00 i lokalerne hos Bogby 8870, hvor der også er 

reserveret lokaler. 

 

 

Niels Jørgen Pedersen 

Sekretær 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

                                                      
 

 

 


